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Abstract (en)
Hinge device for lids of motor-vehicle boots, of the type comprising two spaced elbow levers (6) which are each articulated at one end on a structural
element (5) of the vehicle, whilst the other end supports the lid (1), and a balancing hub (12) which makes it easier to open the lid (1) and which
keeps it in the open position, characterised in that the articulation points (10) of the elbow levers (6) are arranged in dihedra formed by a glazing
element (4) and the wall (13) of a channel (9), so as to be capable of pivoting without interfering either with the channel or with the glazing.
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Abstract (fr)
Dispositif d'articulation a charniére pour couvercles de coffre a bagages de véhicules automobiles du type comportant deux leviers coudés (6)
espacés qui s'articulent chacun par une extrémité a un élément (5) de structure du véhicule tandis que l'autre extrémité supporte le couvercle
(1) ainsi qu'un moyeu équilibreur (12) qui facilite I'ouverture du couvercle (1) et le maintient en position ouverte, caractérisé par le fait que les
articulations (10) des leviers coudés (6) sont situées dans des diedres formés par un élément (4) de vitrage et la paroi (13) d'une gouttiére (9) de
maniére a pouvoir pivoter sans interférer ni avec la gouttiére ni avec le vitrage.
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